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Már egy hónapja tartózkodik Székelyudvarhelyen az Székelyudvarhelyi FC három francia
légiósa: Alexandre Sambu-Niati, Yaya Diaby és Fodie Sambake. Mindhárman a Paris
Saint-Germain fiók-csapataitól érkeztek és más-más posztokon játszanak, hiszen Sambu-Niati
a védelmet, Diaby a középpályát, míg Sambake a csatársort erősíti.

  

Mivel az angollal hadilábon állnak, egy tolmács segítségével beszélgettünk velük arról, hogyan
képzelik el a közös munkát és hogyan érzik magukat városunkban. Sambu-Niati elmondta,
tetszik nekik a hely, csak látja, hogy az emberek nincsenek hozzászokva, hogy színesbőrűekkel
találkoznak, és nagyon furcsán néznek rájuk, illetve a nyelvi hiányosságok miatt kapcsolatot
teremteni sem tudnak senkivel.
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  Kiderült, Párizsban néha találkoztak már az utcán és játszottak is egymás ellen, deidekerülésük előtt nem ismerték egymást. Megkérdeztük a fiúkat, mi vesz rá egyFranciaországban játszó labdarúgót, hogy Székelyudvarhelyen folytassa pályafutását.Sambake szerint van ebben némi bizonyítási vágy is, hogy megmutassák, más országban ismeg tudják állni a helyüket, ugyanakkor szerettek volna egy másfajta futballt is megismerni.  A fogadtatást nagyon jónak találták, a beilleszkedéssel a nyelvi zűrzavar miatt vannak gondok,Sambu-Niati kevéske angol tudására támaszkodnak. Mivel tolmáccsal mentünk, rögtön SzínFerencsegédedző is megérkezett hozzánk egy papírral, amire a beszélgetést fordító Majláth Szilviafonetikusan írta le a mérkőzésekre kellő olyan fontosabb szavakat, mint például a mélység, azelőre, a mögötted.  

  Az itteni és a kinti edzésmunka és körülmények közötti különbségekről elmondták, hogy nemújdonság számukra a mindennapos edzések, ott ugyan keményebbek voltak kicsit, de nincsolyan sok különbség. Azt gondolták, hogy nem lesz majd ennyire nehéz, mégis úgy látják,tudnak segíteni a csapaton azzal a játékstílussal, amit Franciaországból hoztak.  Egy idényre igazoltak a Székelyudvarhelyi FC-hez, bíznak Demény Norbertben és mindentmeg fognak tenni, hogy jó helyen végezzen a csapat – hangoztatják. Demény szerint aképességeik alapján fognak majd tudni segíteni a csapaton, bár ebben inkább az lesz döntőjelentőségű, hogy mennyire tudnak beilleszkedni a csapat taktikai rendszerébe.  A beszélgetés végére kicsit könnyebbre vettük a hangot, a három srác elmesélte, hogy a városnagyon tetszik nekik. Arra voltunk kíváncsiak, hogy a székely lányok mennyire jönnek be nekik,de kijelentették, nem csajozni jöttek, hanem játszani, és egyelőre elég kevés lányt ismernek,aztán ez később kialakul. Sambake hozzátette, egyébként sem lehet mutogatással felszedniegy lányt.  
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  A szabadidejüket erőgyakorlatokkal, pihenéssel, filmnézéssel töltik, és nagyon szívesen ülnekbe a helyi éttermekbe is, bár elnevették, hogy a csokis kiflink azért távol áll a franciacroissanttól.  Szombaton a Székelyudvarhelyi FC a Galac megyei CS Sporting Liești csapatát fogadja aműgyepes pályán, jó eséllyel mindhárom francia labdarúgó pályára lép majd a mérkőzésen.
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